
 

Protokół XXV sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 29 czerwca 2021 roku o godz. 

11.00 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 11:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę.  

 

Starosta zgłosił rozszerzenie porządku o następujące uchwały Rady Powiatu Braniewskiego:  

1. Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Braniewski oraz warunków i zasad 

korzystania z nich. 

2. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości z zasobu 

mienia powiatowego. 

3. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie powiatu braniewskiego na 2021 rok. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

-  punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 13  „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Braniewski oraz warunków i zasad korzystania z nich, (załącznik nr 4) 

 

za – 14             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

- punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 14  „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości z zasobu mienia powiatowego, (załącznik 

nr 5) 

 

za – 14             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

 

-  punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 15  „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie powiatu 

braniewskiego na 2021 rok. (załącznik nr 6) 



 

za – 14             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady wniósł o głosowanie w sprawie 

zatwierdzenia porządku obrad po zmianach (załącznik nr 7) oraz przedstawił porządek obrad 

ze zmianami: (załącznik nr 8) 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2021 - 2028.  

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2021. 

7. Debata nad raportem o stanie Powiatu Braniewskiego za 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Braniewskiego wotum 

zaufania. 

9. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok: 

a ) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego 

Powiatu Braniewskiego za 2020 rok, 

b) przedstawienie opinii RIO w Olsztynie w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Braniewskiego w 2020 roku, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu 

Braniewskiego w 2020 roku, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie. 

10. Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu w 2020 roku: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Braniewskiego z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok, 

b) przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie. 

11. Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do internatu przy  

ul. Królewieckiej 13 w Braniewie. 

12. Podjęcie uchwały RP.  w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dróg 

położonych na terenie miasta Braniewa  i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

13. Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Braniewski oraz warunków i zasad 

korzystania z nich. 

14. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości z zasobu 



mienia powiatowego. 

15. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

działających na terenie powiatu braniewskiego na 2021 rok. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Zakończenie obrad. 

 

za – 14             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XXVI sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 9) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 10) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2021 - 2028. (załącznik nr 11) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 12) 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 13. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/198/21. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2021.  (załącznik nr 

14) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 15. 

 



za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/199/21. 

 

Ad.7 Debata nad raportem o stanie Powiatu Braniewskiego za 2020 rok.  

Przewodniczący Rady poinformował, że „Raport jest dokumentem przygotowanym jak co 

roku, zawierającym informację na temat działań realizowanych przez Powiat Braniewski. Nie 

podlega on głosowaniu, zapraszam państwa Radnych do dyskusji, do zadawania pytań 

związanych z raportem o stanie powiatu”. 

Radny L. Dziąg zapytał jak wygląda współpraca z samorządami w naszym powiecie. 

Starosta, K. Motyka – „jeżeli chodzi o współpracę z gminami Powiatu to nikogo nie 

wykluczamy ze współpracy. Jeżeli gminy wyrażają chęć, przyjmują to, co im zaproponujemy, 

to podejmujemy taką współpracę. Wójt gminy Lelkowo wyraża chęć współpracy i taką 

współpracę podejmujemy. Zgłosił akces w sprawie przystąpienia do programu połączeń 

lokalnych, niestety zgłoszenie nastąpiło po terminie. Jeżeli będzie kolejny nabór wojewody na 

rozwiązywanie problemów komunikacyjnych powiatu braniewskiego, dodatkowo dołączymy 

dokumenty do współpracy w przebudowie naszych dróg”.  

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Braniewskiego wotum 

zaufania. (załącznik nr 16) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. 

Radny L. Dziąg – „jestem trochę w dyskomfortowej sytuacji, ponieważ tak nie do końca mam 

świadomość komu to wotum zaufania będziemy udzielać? Inaczej mówiąc, kto pełni jaką rolę 

w zarządzie? Myślę, że nie tylko ja mam takie wątpliwości, stąd moja uwaga”. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały, 

głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 17. 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/200/21. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok: (załącznik nr 18) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 



a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu (załącznik nr 19) oraz sprawozdania 

finansowego Powiatu Braniewskiego za 2020 rok, (załącznik nr 20) 

Powyższe sprawozdanie odczytał Przewodniczący Zarządu Powiatu, Pan K. Motyka. 

b)przedstawienie opinii RIO w Olsztynie w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Braniewskiego w 2020 roku, (załącznik nr 21) 

Opinię RIO odczytał Przewodniczący Zarządu, Pan K. Motyka. 

c)przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Powiatu 

Braniewskiego w 2020 roku, (załącznik nr 22) 

Powyższą opinię odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego, Pan Ł. Korneluk. 

d)dyskusja, 

Przewodniczący Rady, Pan Ł. Korneluk otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Braniewskiego za 2020 rok. Radni nie zabrali głosu w tym podpunkcie 

porządku obrad. 

e)głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych  (załącznik nr 16) 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/201/21. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 

wykonania budżetu w 2020 roku: (załącznik nr 23) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

a)przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Braniewskiego z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok, (załącznik nr 24) 

Powyższy wniosek odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego, Pan Ł. Korneluk. 

b)przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, (załącznik nr 25) 

Opinię RIO odczytał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego, Pan B. Jarmoła. 

c)dyskusja, 

Przewodniczący Rady, Pan Ł. Korneluk otworzył dyskusję nad projektem uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu  Braniewskiego z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. Radni nie zabrali głosu w tym podpunkcie porządku obrad. 

d)głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych  (załącznik nr 25) 



 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/202/21. 

 

Przewodniczący Rady, Ł. Korneluk  pogratulował całemu zarządowi udzielenia 

absolutorium, Radnym  za jednomyślność w głosowaniu  oraz za współpracę, naczelnikom 

wydziałów, dyrektorom i pracownikom Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych. 

Radny L. Dziąg przyłączył się do gratulacji Przewodniczącego Rady Powiatu oraz życzył 

zarządowi, żeby w tych trudnych czasach radził sobie jak najlepiej dla pożytku mieszkańców 

naszego powiatu.  

Starosta, K. Motyka podziękował Radnym za udzielone zaufanie i poparcie działań Zarządu 

Powiatu. Podziękował również Zarządowi Powiatu, Skarbnik Powiatu, Sekretarzowi Powiatu, 

Radcy Prawnemu, jednostkom podległym oraz pracownikom Starostwa za owocną współpracę 

i pomoc w realizacji wspólnych zadań. Zobowiązuje to do dalszej i efektywniejszej pracy dla 

dobra powiatu. Trwają kontynuacje tego, co poprzedni Starostwie poczynili dla powiatu, 

przemyślane wydatkowanie i strategiczne działania to zasługa współpracy ze wszystkimi 

Radnymi. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do internatu przy  

ul. Królewieckiej 13 w Braniewie. (załącznik nr 25) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 26) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 27. 

 

za –      13                 przeciw –    1            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/203/21. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały RP. w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej dróg 

położonych na terenie miasta Braniewa  i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. (załącznik 

nr 28) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady 

Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 29) 

 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 30. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/204/21. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Braniewski oraz warunków i zasad korzystania z 

nich. (załącznik nr 31) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady 

Powiatu Braniewskiego.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 32. 

 

za –      14                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/205/21. 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie nieruchomości z zasobu 

mienia powiatowego. (załącznik nr 33) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 34. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/206/21. 

 

Ad.15 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

działających na terenie powiatu braniewskiego na 2021 rok. (załącznik nr 35) 

 

 



Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

(załącznik nr 36) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 37. 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXV/207/21. 

 

Ad. 16 Sprawy bieżące. 

 

Radna K. Lewańska – „ istotne jest, żebyśmy się kłócili, tylko żebyśmy pracowali dla dobra 

naszych mieszkańców, dla dobra całego powiatu. Powiat ma naprawdę duże walory i one nie 

wszystkie są wykorzystane. Nawiązuję do tego, jako radna z terenu Fromborka. Chciałabym 

poinformować, że prawdopodobnie na terenie Fromborka powstanie centrum naukowo-

edukacyjne pod patronatem marszałka województwa, co wiązałoby się z zatrudnieniem ludzi 

czy szansą na rozwój społeczno – gospodarczy regionu oraz wpłynęło na dalszą współpracę 

powiatu z gminami”. Radna podziękowała w imieniu własnym oraz Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji za współpracę wszystkim Radnym Powiatu Braniewskiego, pracownikom Starostwa, 

pogratulowała udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu”. Radna także wniosła: sesje rady 

powiatu odbywały się w stałe dni i o stałej godzinie, zaplanowanie środków w budżecie na  

zainstalowanie klimatyzacji w sali konferencyjnej nr 116 oraz remontu budynku starostwa.  

Starosta, K. Motyka przypomniał, że jeżeli chodzi o spotkania związane z projektem Szlaku 

Św. Warmii, jest to najważniejszy projekt nie tylko dla naszego powiatu ale i powiatów 

ościennych, czyli dla Powiatu Lidzbarskiego, Olsztyńskiego, Bartoszyckiego i Kętrzyńskiego. 

Projekt Szlak Świętej Warmii został rozszerzony o człon turystyczny, jest to ciekawy projekt, 

którego celem jest promocja, eksponowanie walorów regionu i wzrostu jego turystycznej 

atrakcyjności i  zwrócenie szczególnej uwagi na nasz region. Część gmin przystępuje do tego 

projektu, są to również gminy z Powiatu Braniewskiego (Gmina Lelkowo, wiem, Gmina 

Braniewo, Miasto Braniewo, Gmina Płoskinia, Gmina Pieniężno). Jeżeli chodzi o budynek 

Starostwa Powiatowego: obecnie jest robiona dokumentacja projektowa windy, która będzie na 

zewnątrz budynku, znaki zodiaku zostaną zdejmowane i oddane do renowacji i na nowo 

umieszczone, myślimy także nad renowacją sali konferencyjnej oraz zainstalowania 

klimatyzacji. Podejmując dzisiejszą uchwałę budżetową Radni zatwierdzili planowane nakłady 

na modernizację budynku starostwa- wymianę instalacji elektrycznej. 

Przewodniczący Rady, Ł. Korneluk odniósł się do godzi i dni związanych z sesjami. Każdy 

z nas ma jakieś obowiązki, inne czynności służbowe. Staramy się, aby termin każdej z sesji był 

dogodny dla wszystkich.  

Radny L. Dziąg zapytał co się dzieje w sprawie kolei nadzalewowej. 

Starosta, K. Motyka poinformował, że odbyło się spotkanie władz miasta Fromborka na temat 

możliwości bezpłatnego przejęcia przez lokalne władze samorządowe nieczynnej linii 



kolejowej nr 254 w celu przyszłego zagospodarowania linii kolei nadzalewowej na ścieżkę 

pieszo-rowerową łączącą Elbląg z Braniewem, bądź umożliwienie przewozu drezynowego z 

możliwością rozbudowy pobliskiej architektury. Prowadzone były rozmowy z PKP TLK dot. 

możliwości przekazania tego odcinka na rzecz samorządu, jednak dyrekcja idzie w kierunku, 

że jednak będzie utrzymywała ten odcinek trasy kolejowej i na chwile obecną nie przekaże tego 

odcinka trasy.  

Radny M. Kudliński – „na terenie Powiatu Braniewskiego realizowany był projekt tras 

rowerowych (oprócz gminy Wilczęta) przez wszystkie gminy przebiega trasa. Oczywiście 

Powiat Braniewski odpowiada za swoje odcinki, sukcesywnie trasa rowerowa przebiegająca 

przez odcinki dróg powiatowych wykonanych w charakterze szutrem, została asfaltowana. W 

bieżącym roku jest też przewidziana na terenie Gminy Frombork, w okolicy Krzyżewa kolejny 

odcinek asfaltowania. Jako samorząd powiatowy w ramach rozbudowy wcześniej wykonanego 

projektu tras rowerowych  zostały złożone do Ministerstwa Obrony Narodowej wnioski na 

przebudowę ulic w mieście Braniewo i zostaną uwzględnione także rozbudowy ciągów 

pieszych, chodnikowo-rowerowych w mieście Braniewo przy ulicach: Mielczarskiego, 

Warmińskiej, Wileńskiej i Wojska Polskiego. Nadmienię także że mocno zabiegamy do  Urzędu 

Marszałkowskiego, Zarządu Dróg Wojewódzkich o poprawę stanu nawierzchni na odcinku 

trasy rowerowej od Kościółka w Braniewie do Nowej Pasłęki. Obecnie wygląda to tak, że wał 

należy do Wód Polskich, a nawierzchnia Urzędu Marszałkowskiego i na dzień dzisiejszy 

tematem zajmuje się Zarząd Dróg Wojewódzkich. Samorząd Braniewski po sygnałach i 

skargach ze strony mieszkańców Powiatu Braniewskiego monitujemy ten temat na tyle , na ile 

możemy. Z ostatniej korespondencji wynika, że Urząd Marszałkowski nie chce się wyzbyć tego 

odcinka, bo zaproponowaliśmy, aby definitywnie Wody Polskie posiadały nie tylko konstrukcję 

wału, ale i nawierzchnię”. 

 Radny M. Sobieszczuk pogratulował Zarządowi udzielonego przez Radnych absolutorium. 

Odniósł  się do jednego z projektów i poprosił o jego promocję.  „Jako użytkownik korzystam 

ze systemu udostępnionej informacji geodezyjnej – kartograficznej. Jest to doskonały projekt 

realizowany na terenie naszego powiatu. Projekt, który ułatwia życie naszym mieszkańców 

oraz inwestorom w pozyskiwaniu materiałów. Projekt, którego nie powstydziły by się też duże 

aglomeracje; projekt wart jest polecenia mieszkańcom naszego powiatu, nie wszyscy o tym 

projekcie wiedzą oraz o możliwości korzystania z niego on -line”.  

Starosta, K. Motyka poinformował, ze powyższy projekt jest widoczny na stronie BIP 

Starostwa Powiatowego. , na stronie tytułowej, ze nie trzeba go promować. A jednak słyszę 

cenną uwagę.   

Przewodniczący Rady, Ł. Korneluk zapytał Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu , 

które z samorządów podpisały umowy dotyczące udzielania pomocy finansowej związanej z 

przewozami pasażerskimi.  

Naczelnik Wydziału Komunikacji, P. Gajowniczek poinformował, że podpisano wstępnie 

umowy z  Gminą Braniewo, Gminą Płoskinia, Miastem i Gminą Pieniężno. 

Przewodniczący Rady, Ł. Korneluk zaznaczył, że w pierwszej wersji przesłanych umów były 

inne kwoty udzielania dotacji, później te kwoty  dotacji zostały zmienione. Czy dla wszystkich 

tych samorządów, które dzisiaj podpisują tę umowę została zmieniona ta kwota?   

Naczelnik Wydziału Komunikacji, P. Gajowniczek poinformował, że kwoty zostały 

zmienione i dostosowane do przebiegu poszczególnych linii. 



Przewodniczący Rady, Ł. Korneluk poinformował, że z informacji uzyskanych od Wójta 

Gminy Lelkowo o przesłaniu dokumentacji w terminie, o zabezpieczeniu finansowym, a nie 

został uwzględniony w  naborze wniosków w związku z przewozami pasażerskimi.  

Radny M. Kudliński – „jednym z priorytetów obecnego samorządu i Zarządu Powiatu są też 

ustawowe rozwiązania przewozów autobusowych. Na mocy ustawy z lipca 19 r. organizatorem 

przewozów autobusowych może być gmina, związek gmin, powiat, związek powiatów, 

województwo itd. W dotychczasowej korespondencji o naborach, jakie były ogłaszane przez 

wojewodę, każda z gmin mogła wyrazić swoja wolę, co do uczestniczenia w danym 

przedsięwzięciu. Nikt nikogo tu nie pomija, aczkolwiek jest jeszcze taka kwestia o której 

mieszkańcy powinni wiedzieć. Jeżeli przez 4 samorządy np. przejeżdża autobus  linii 

komunikacyjnej X, załóżmy jeden samorząd nie chce uczestniczyć, to te kilometry przypadają 

solidarnie na kolejne. I tu zaistniała właśnie taka sytuacja, że do momentu, w którym 

ostatecznie miały spłynąć dokumenty, nie były wszystkie samorządy dograne na  wszystkich 

liniach. Przypomnę, że tych linii nie było 3, tylko 9. I w związku z tym, że niektóre gminy nie 

chciała pierwotnie partycypować w kosztach, później po namyśle stwierdziła jednak, że 

chcieliby, ale już było za późno.  Za rok ogłoszony będzie kolejny nabór przez Wojewodę 

Warmińsko – Mazurskiego, co przyczyni się do wzmocnienia przewozów pasażerskich w 

komunikacji autobusowej na terenie powiatu”. 

 

Ad. 17. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł.Korneluk 

zakończył obrady XXV sesji Rady Powiatu w dniu 29.06.21 r. o godz. 12:28 
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